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برای اولین بار جشنواره گل های 
لــه و پیازی را با کاشت حدود  لا
ــه در پـــارک ملت  ل 50 هـــزار گــل لا
شـــروع کـــرد؛ جــشــنــواره ای کــه با 
استقبال مـــردم مــواجــه و از آن 
ســــال بـــه بـــعـــد، بـــه پــــای ثــابــت 
ــای بـــهـــاری مــدیــریــت  ــه ه ــام ــرن ب
شهری مشهد تبدیل شد و سال به سال تعداد 
گل ها و مکان هایی که  میزبان آن ها بودند افزایش 
یافت. حــالا و در سیزدهمین ســال بــرگــزاری این 
جشنواره، بوستان ملت، باغ گل ها و 9 بوستان 
شهر مشهد از 18 فروردین به مدت یک ماه میزبان 

180 هزار بوته گل پیازی خواهد بود.

آغاز جشنواره گل های پیازی  

معاون محیط زیست و خدمات 
ــرداری مــشــهــد در  ــهــ شــهــری شــ
گــفــت و گــو بــا شــهــرآرا بــا اشـــاره به 
له و پیازی در  کاشت هزاران گل لا
بــوســتــان مــلــت، بـــاغ  گــل هــا و... 
درباره این جشنواره توضیح داد: 
کاشت  ــازی بستر و مــراحــل  ــاده سـ عملیات آمـ
له از اواخر آذر ماه سال گذشته و  پیازهای گل لا
براساس برنامه ریزی هایی که از قبل انجام شده 
بود در بوستان ملت و باغ گل ها آغاز شد و این 
کنون به مرحله گل دهی رسیده و آماده  گل ها ا
بازدید مردم اند و شهروندان می توانند در یک بازه 

زمانی، به مدت حــدودا یک مــاه، از زیبایی این 
گل ها استفاده کنند.  

بوستان ملت، باغ گل ها و 9 بوستان شهر  

مهدی یعقوبی در پاسخ به این سؤال که چه تعداد 
لــه، نرگس و... در جشنواره گل های پیازی  گل لا
امــســال کاشته شــده اســت، گفت: بــه مناسبت 
کنگره بزرگداشت 18 هــزار شهید استان، 180 هزار 
له، نرگس و موسکاری به  گل پیازی شامل گل لا
نیت ایــن شهدا در بوستان ملت، بــاغ گل ها و 
کاشته شــده است  دیــگــر نــقــاط مشخص شده، 
که زیبایی ویژه  و خاصی به شهر بخشیده  است 

له در نقاط  و در واقــع به ازای هر شهید، 10 گل لا
مختلف کاشته ایم؛ البته علاوه بر بوستان ملت 
و باغ گل ها در جوار مزار شهدا در 9 بوستان شهر 
)مثل بوستان های کوهسنگی، خورشید، نیلوفر 
کس  له در قالب فلاور با آبی و ...( هزار گل پیازی لا

جانمایی شده است.

114 هزار بوته لاله فقط در پارک ملت کاشــته شده   

است

وی در ادامه افزود: در جشنواره گل های پیازی 
له و 3هزارو500  له بوستان ملت 11۴ هزار پیاز گل لا لا
پــیــاز گــل مــوســکــاری در مساحتی بــالــغ بــر 1100 

مترمربع کاشته شده است. در باغ گل ها نیز 30 هزار 
له و 3 هزار بوته گل نرگس و موسکاری در  بوته گل لا
مساحت ۲۷0 مترمربع و در میدان امام خمینی)ره( 

۶ هزار و 300 بوته گل نرگس کاشته شده است.

مدت زمان جشنواره امسال بیشتر شد  

کید بر اینکه برخلاف سال های گذشته  یعقوبی با تأ
امسال در حدود چهل روز شاهد گل دهی مستمر 
این گل های پیازی در شهر مشهد خواهیم بود، 
کوتاه و حداقل  لــه  کــرد: عمر گل های لا تصریح 
پانزده روز اســت، اما امسال طــوری برنامه ریزی 
کردیم که تنوعی از گونه های زودرس، میان رس و 
دیررس داشته باشیم و همین موضوع باعث شد 
در جشنواره گل های پیازی امسال تا چهل روز 
له ها باشیم که سی  شاهد گل دهی مستمر این لا

گونه مختلف و رنگارنگ از این نوع گل هستند.

ورودی باغ گل ها رایگان شد  

امــا هم زمان با بــرگــزاری ایــن جشنواره و با اعلام 
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهردار 
مشهد، ورودی باغ گل ها برای شهروندان رایگان 
شــد؛ موضوعی که یعقوبی دربــاره آن بیان کرد: 
با توجه به بــرگــزاری جشنواره گــل هــای پــیــازی و 
گرفته شــد، ورودی باغ  کــه  بــراســاس تصمیمی 
گل ها از 18 تــا ۲5 فــروردیــن مــاه، بــرای شهروندان 
شهر بهشت رایگان شد و این باغ که در حدفاصل 
معلم ۷1 و ۷3 قــرار گرفته اســت از ساعت 8 تا ۲۲ 
میزبان و پذیرای مردم خواهد بود و ویژه برنامه 
جشنواره گل های پیازی در باغ گل ها برگزار خواهد 

شد.

زبالهگرد جمعآوری14هزار

در یک ســال گذشته بیش از 1۴ هــزار زباله گرد از معابر منطقه۴ 
جمع آوری شدند. واحد سد معبر شهرداری منطقه۴ در سال 1۴03 ، 
5هزار و 500 مورد از نازیبایی های محیطی را رفع و 1۴هزار زباله گرد 
را از معابر جمع آوری کرد و علاوه بر این 1۲۴ مورد خودرو غیر مجاز 
ضایعات و ۲3۷ گاری ضایعاتی توقیف و به اداره پسماند معرفی 
شدند .در سال گذشته همچنین سه دستگاه تانکر که اقدام به 
تخلیه فاضلاب  داخل معابر و زمین های کشاورزی کردند، اعمال 
قانون شدند. در حــوزه انبارهای ضایعات هم ۷1۲ واحــد صنفی 
متخلف و 1۴9 انبار ضایعات غیرمجاز پلمب شد و در مجموع، 113 
تُن و ۶9۲ کیلوگرم ضایعات و لاستیک به اداره پسماند تحویل داده 

شد.

2سالگذشته اراضیرهادر از 210هکتار استحصالبیشاز

بازگشایی گره مشکلات بیست ساله اراضی بایر و رها شده و ایجاد 
رونق و آبادانی طی دو سال گذشته در اولویت کارهای مدیریت این 
منطقه قرار داشته و در این راستا بیش از ۲10 هکتار از اراضی رها و 
بایر موجود استحصال و سامان دهی شده است. در این زمینه 
می توان به استحصال اراضی نیازمندی ها به متراژ چهار هکتار و 
اراضی بنیاد مستضعفان به متراژ یازده هکتار در محله مهرآباد اشاره 
کرد که در مسیر احداث بولوار کرامت قرار دارد؛ همچنین استحصال 
اراضی رضایی به متراژ چهار هکتار در ورودی مهرآباد، استحصال 
اراضی فاطمه بزرگر به مساحت هجده هکتار با پیش بینی ساخت 
بیش از نود سوله آجیل و خشکبار در محله ثامن و استحصال 
اراضی زهرا بزرگر به مساحت سیزده  هکتار با پیش بینی ساخت 
 هفتاد سوله اشتغال زایی در محله ثامن از دیگر اقدامات صورت

 گرفته است.

خطکشیمحورهایاصلیمنطقه8

ــا هــدف  ــوری مــعــابــر ســطــح مــنــطــقــه8 ب ــح عــمــلــیــات خــط کــشــی م
ــی شـــد. در  ــرای ــران در خــیــابــان هــا اج ــاب ــردد ع ایمنی بخشی بــه تـ
محل های گذر عابر پیاده برای عبور از عرض خیابان حق تقدم 
با عابران پیاده است و با هدف ایمن سازی تردد عابران، عملیات 
خط کشی در مهم ترین معابر این منطقه تعریف و به مرحله اجرا 
رسید. در این پروژه ۲50 متر مربع از معابر اصلی و فرعی های این 
منطقه در بولوار امام خمینی)ره(۴8، راست گردهای نامجو به بهشتی 
گــذرگــاه عابر  ۲، خط ایست نامجو به رودکــی و  و برعکس، نامجو
 پیاده کندرو بزرگراه شهید سردار سلیمانی مقابل کلانتری جهاد 

خط کشی شد.

فاطمیه بهسازیپارکهایجنگلیبولوار آغاز

بهسازی پــارک هــای جنگلی بولوارفاطمیه آغــاز شــد. اجــرای این 
پــروژه که یکی از درخواست های متعدد شهروندان از شهرداری 
10 بــود، در فضایی به وسعت 8هــزار مترمربع و با هدف  منطقه
کی این لچکی ها و افزایش امنیت،  بهسازی فضای جنگلی و خا
به تازگی شروع شده است و برای آن، بیش از 10میلیارد تومان اعتبار 
درنظر گرفته ایم. احداث معبر پارکی و باغچه، جانمایی مبلمان 
شهری شامل سیستم برق و روشنایی، پایه چراغ، نیمکت و سطل 
 زباله، بخشی از اقداماتی اســت که بــرای ایــن فضای سبز انجام 

خواهد شد.
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محمدرضا قلندر شریف بــه هــمــراه معاونانش، 
دیداری صمیمی با اعضای شورای اسلامی شهر 
مشهد داشــت.  شهردار مشهد مقدس در این 
دیدار گفت: وظیفه شورای اسلامی شهر، نظارت 
و ارزیابی عملکرد مدیریت شهری است که این 
موضوع فرصتی برای ارتقای کیفیت کار ها به شمار 
مــی رود. بــدون تعامل و همکاری، هیچ نتیجه و 
ثمری حاصل نخواهد شد و خوشبختانه در این 

دوره، تعامل سازنده ای شکل گرفته است.

 هم افزایی سازمانی برای رضایت عمومی  

ــاره بــه ارزیــابــی   مــحــمــدرضــا قــلــنــدر شــریــف بــا اشــ
اقــدامــات مدیریت شهری در ایــام نـــوروز و ماه 
رمضان، گفت: سعی ما بر این بوده تا با استفاده از 
ظرفیت های درون سازمانی، هم افزایی را افزایش 
دهیم. نتیجه این رویکرد در پروژه استقبال از بهار، 
رضایت مندی عمومی بود که ارزش بسیاری دارد.
ــرد: مسیر نــوبــهــار با  کـ  شــهــردار مشهد تــصــریــح 
همکاری معاونت فرهنگی و خــدمــات شهری، 
بسیار مورد توجه قــرار گرفت و مراسم افتتاحیه 
نورنما با استقبال گسترده مردم و مدیران روبه رو 
شــد. ایــن برنامه ها موجب ایــجــاد شور و نشاط 
اجتماعی و همدلی مؤمنانه میان شهروندان 
شد و کار های اجرا شده از نظر فرهنگی و اجرایی، 
فاخر و ارزشمند بودند.  قلندرشریف ضمن بیان 
اینکه در این برنامه فضایی فراهم شد تا بسیاری 
از اهـــداف و فعالیت های دشــمــنــان در جنگ 
رسانه ای و روانــی خنثی شــود، گفت: هم افزایی 
بسیار خوبی میان حوزه های مختلف شهرداری 
در قالب پروژه استقبال از بهار شکل گرفت و این 
مدل موفق، الگویی برای دوره های بعد نیز خواهد 

بود.
ــقــارن ایـــن مناسبت ها،  ــزود: بـــاوجـــود ت ــ  وی افـ
اقدامات بسیار خوبی به ویژه در حوزه حمل ونقل 
انجام شد. در شب ۲1  ماه رمضان بیش از ۲میلیون 

نفر در مراسم های مذهبی مشارکت داشتند. 
همکاری شــهــرداری و آســتــان قــدس رضــوی در 
بــرگــزاری ایــن برنامه ها در خیابان های اطــراف 
حــرم مطهر رضــوی بسیار مؤثر و نتیجه بخش 
بــود. خوشبختانه تمامی خــدمــات بــدون هیچ 
حادثه ای ارائه شد که این توفیق را مرهون عنایات 
حضرت علی بن موسی الرضا )ع( و همراهی اعضای 

شورای شهر هستیم.

 تلاش می کنیم بر کار تمرکز کنیم  

ــه داد: بـــــرآورد عملکرد  ــ  شـــهـــردار مــشــهــد ادامـ
شهرداری مثبت بوده است و این موفقیت باید 
مورد توجه خودمان نیز قرار بگیرد. مردم بار ها و در 
موارد مختلف از اقدامات انجام شده تشکر کردند 
و این بازخوردها، نشانه ای مثبت از رضایتمندی 

عمومی است.
کــرد: امــســال، ســال پایانی   قلندرشریف تصریح 
دوره ششم شورای اسلامی شهر است و باید آن را 

ســال درو و به ثمر نشستن اقــدامــات بدانیم. در 
سال گذشته، با همراهی اعضای شورا، اقدامات 
ــده ای انــجــام شــد کــه در مقایسه بــا 10 سال  ــ ارزن
گذشته، قابل مصداق و سنجش است. همه چیز 

از نظر کیفیت و کمیت رشد بهتری داشته است.
 شهردار مشهد گفت: تمامی مدیران، شناخت 
کافی نسبت به جنس کار و خواسته های مردم 
دارند و این موضوع باعث شده است بدون اتکا به 
عوامل بیرونی، هم افزایی خوبی در پروژه استقبال 
از بهار شکل بگیرد؛ به طوری که مورد توجه زائران، 
مجاوران و مسئولان قرار گرفت. بازخورد مثبت 
این اقدامات حتی در سطح کشور نیز دیده شد 

و بسیاری از کلیپ ها رسانه ای و پربازدید شدند.
 قلندرشریف ضمن بیان اینکه تلاش ما این است 
که با دوری از حواشی، صرفا بر کار تمرکز کنیم و این 
رمز موفقیت ماست، افــزود: پروژه های فرهنگی 
میدان شهدا، بدون حاشیه و با دقت اجرایی شد 

که بار ها مورد تمجید مسئولان قرار گرفت.

 باید از شهرآرا و روابط عمومی شهرداری تقدیر کرد  

ــه داد: باید از اقــدامــات تیم رسانه ای   وی ادام
شهرآرا و روابط عمومی شهرداری تقدیر کرد. تیم 
بسیار خوبی در این حوزه شکل گرفته است که 
نقش مؤثری در پوشش، مستندسازی و بازتاب 
گفت: ما  عملکرد ها داشته اند. شهردار مشهد 
وی  که هم زمان ر تنهاشهری در کشور هستیم 
سه خط قطار شهری در حال فعالیت هستیم و 
این موضوع بسیار ارزشمند است. این پروژه ها 
مــصــداقــی از بــاقــیــات و صــالــحــات هستند و باید 
قدردان آن باشیم.  قلندرشریف افزود: امسال باید 
قاطعانه ۴۷ پروژه کلیدی را به سرانجام برسانیم. 
در حوزه ورزش و جوانان نیز اقدامات ارزشمندی 
انجام شده است و امیدواریم جشنواره های این 
حوزه در سال آینده به سطح بین المللی برسد. 
اقدامات امسال، یادگاری درخشان از این دوره 
مدیریت شهری خواهد بود و باید خودمان بیش 

از هر کسی قدر کارهایمان را بدانیم.

جلوه گری لاله ها در مشهد
به همت شهرداری، جشنواره گل های لاله در یازده بوستان شهر آغاز شد

خبر

ن  کمیسیو ئیس  یب ر نا | نبخش ملیحه جها

ــورای  عـــمـــران، حــمــل و نــقــل و تــرافــیــک شـ
ــت: مــدیــریــت  ــف اســـامـــی شــهــر مــشــهــد گ
کــار تیمی اســت. با هم افزایی  شهری 
بین شـــورا، شــهــرداری و همه اجــزای 
بدنه شهرداری باید بتوانیم خدمات 
شایسته ای به مــردم ارائــه کنیم و در 
ــاش ما  کمیسیون نــظــارتــی نیز ت
این است که بتوانیم بیشترین 
ظرفیت را در خدمت به مردم 

مناطق مختلف ایجاد کنیم.
ایمان فرهمندی در حاشیه 
ــی  ــارت ــظ بــــازدیــــد کــمــیــتــه ن
ــای  ــروژه هــ ــ ــاره2 از پ ــمــ شــ
عـــــمـــــرانـــــی شــــــهــــــرداری 
ــه2، بـــا اشــــــاره به  ــق ــط ــن م

کــه در این  نــیــازهــای گــســتــرده و متنوعی 
کــرد:  ــیــان  ــود دارد، ب ــ منطقه شــهــری وج
متناسب بــا ایــن نــیــازهــا،  باید پــروژه هــای 
یزی  متعددی بــرای پاسخگویی، برنامه ر
و تعریف می شد   و در همین راستا در این 
سال ها اقدامات بسیارخوبی انجام شده و 
در دست اجراست که از شاخص ترین آن ها 
وژه تقاطع شهید فهمیده  می توان به پــر
ــراه  ــزرگ و خــیــام و اقـــدامـــات عــمــرانــی در ب
ــردان شهید میرزایی،  ــرگـ بـ صــدمــتــری، دور
دوربرگردان ابوطالب و... که در این محدوده 

است، اشاره کرد.
نایب رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و 
ترافیک شورای اسامی شهر مشهد با بیان 
اینکه پــروژه هــای درخورتوجهی در حوزه 
فضای سبز نیز در این منطقه شهری تعریف 

و اجــرایــی شــده اســت، ادامـــه داد: تعداد 
شــایــان تــوجــهــی از پـــروژه هـــای بهسازی، 
فضای سبز و پارک ها نیز در منطقه2 تعریف 
شــده اســت و در بــازدیــدی که انجام شد، 
روند اجرای این پروژه ها را بررسی کردیم تا 
برنامه ریزی اصولی برای ادامه اجرای این 

پروژه ها در سال جدید انجام شود.
وی ادامــه داد: پارک خطی اسماعیل آباد 
به دلایلی با تأخیر مواجه شــده بــود که با 
بــازدیــد و پیگیری انــجــام شــده تــاش شد 
ــرطــرف شــود؛  ــروژه ب ــ ــرای ایـــن پ ــ ــع اج مــوان
همچنین از تقاطع خیام و شهید فهمیده و 
پارک خطی حاشیه بزرگراه شهید میرزایی، 
ســالــن ورزشــــی شــفــا نــیــز بـــازدیـــد شــد که 
امیدواریم که تا دو هفته آینده روند اجرای 

این پروژه ها تسریع شده باشد.

نایب رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و 
ترافیک شورای اسامی شهر مشهد بیان کرد

پیشرفت مناسب 
پروژه های عمرانی  
منطقه 2 شهرداری

امسال،تلاشهایدورهششممدیریتشهرینتیجهمیدهد

نایب رئیس شـورای اسـامی شـهر مشـهد مقدس گفت: در یک سال 

پیـش رو، تاش ها و زحمات شـورای ششـم و شـهرداری در سـه سـال 

اخیـر به ثمر خواهد نشسـت و کام مردم هم از خدمـات و فعالیت های 

شورای شـهر و شهرداری شـیرین خواهد شد.

مجیـد طهوریان عسـکری در جلسـه مشـرک بـا شـهردار و معاونـان 

شـهرداری مشـهد مقـدس بـا بیـان اینکـه تمـام اهتـمام مـا بـر ایـن 

بـوده کـه فـارغ از حواشـی، کمک حـال شـهرداری باشـیم، اظهـار 

کـرد: در ایـن دوره از مدیریـت شـهری، عملکـرد بسـیار ارزشـمند و 

 موفقـی داشـته ایم؛ ولـی ایـن عملکـرد و موفقیـت بایـد از زبـان مردم 

بیان شود.

وی گفـت: ایـن اقدامـات، ثمـره زحـمات خانـواده بـزرگ شـهرداری مشـهد مقـدس 

اسـت کـه در سـطح ملـی و محلـی بایـد روی اطاع رسـانی آن متمرکـز شـویم و از هـر 

 بسـر و فرصتـی بـرای اطاع رسـانی و آگاهی بخشـی اقدامـات مدیریـت شـهری بهره 

بگیریم.

طهوریان عسـکری بـا تأکیـد بـر اینکه شـورای شـهر از هـر کمکی بـرای تسـهیل امور و 

تسریـع در رونـد پیشرفت امور مدیریت شـهری دریـغ نخواهد کرد، افزود: در یک سـال 

پیش رو، تاش ها و زحمات شـورای ششـم و شـهرداری در سه سـال اخیر به ثمر خواهد 

نشسـت و امیدواریم کام مردم هم شـیرین شـود.

نایب رئیـس شـورای اسـامی شـهر مشـهد مقـدس در ادامـه صحبت هـای خـود 

بـه کمیسـیون تـوس اشـاره و تصریـح کـرد: در ایـن محـدوده یکـی از تأکیدهـای مـا، 

جمع بنـدی و اجـرای چندیـن پـروژه محـوری ازجملـه بوم پـارک کشـف رود، بی آرتـی 

بولـوار توس، پـل شـاهنامه، پل شـهید فهمیده و باغ راه شـاهنامه اسـت کـه امیدواریم 

بـا جدیـت مضاعـف دنبال شـود.

طهوریان عسـکری بـا بیـان اینکـه در محـور کمیسـیون تـوس، از میـدان شـهید 

فهمیـده تـا آرامـگاه فردوسـی، مـردم اقدامـات و عملکـرد شـهرداری را کامـا 

ملمـوس می بیننـد و سـطح کمـی و کیفـی زیسـت شـهری در ایـن منطقـه افزایـش 

یافتـه اسـت، گفـت: مایـه خرسـندی ماسـت کـه کارایـی مدیریـت شـهری اعـم از 

 شـورای اسـامی شـهر و شـهرداری بـرای سـاکنان و اهالـی ایـن محـدوده ملمـوس 

بوده است.

بازدیدفنیسرمایشاتوبوسهایشهری آغاز

بازدید فنی از سیستم سرمایشی اتوبوس های شهری آغاز شد. 
هرسال و درراستای رفاه حال زائران و مجاوران قبل از گرم شدن 
هــوا بــرای بازدید فنی و سرویس سیستم سرمایشی اتوبوس ها 
اقدام می شود و این فرایند امسال هم آغاز شده است. در مجموع 
9۷ درصــد ناوگان مجهز به سیستم سرمایشی است که با هدف 
آمــاده بــودن سیستم های سرمایشی اتوبوس ها هم زمان با گرم 
شدن هوا، بازدید فنی، سرویس و آماده سازی سیستم سرمایشی 

ناوگان آغاز شده است.
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شهردار مشهد مقدس:

گروتعاملسازندهایستکهدرمدیریتشهریشکلگرفتهاست توسعهشهردر


